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Ολοκλήρωση της σύνδεσης της ΒΙΠΕΘ µε την Εθνική Οδό 
Κατερίνης (ΠΑΘΕ) και την Εθνική Οδό Θεσσαλονίκης – 

Χαλκηδόνας – Εδεσσας – Φλώρινας 
 
 
 
 
Με επιστολή της, τη ∆ευτέρα 14 Φεβρουαρίου 2011, η ∆ιοίκηση του ΣΒΒΕ προς τον 
Υπουργό Περιφερειακής Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, κ.  Μ. Χρυσοχοϊδη και 
κοινοποίηση προς τον  κ. ∆. Ρέππα και τον κ. Γ. Μαγκριώτη, Υπουργό και 
Υφυπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων, αντίστοιχα, µετέφερε την ιδιαίτερη 
ανησυχία της σχετικά µε τις πληροφορίες ότι µένει στις εξαγγελίες η ολοκλήρωση του 
έργου σύνδεσης της ΒΙΠΕΘ µε την Εθνική Οδό Κατερίνης (ΠΑΘΕ) και την Εθνική 
Οδό Θεσσαλονίκης – Χαλκηδόνας – Έδεσσας – Φλώρινας. 
Η ολοκλήρωση του ανωτέρω έργου, τουλάχιστον τα τελευταία έξι χρόνια, αποτελεί 
πάγιο και µείζον αίτηµα του επιχειρηµατικού κόσµου της Θεσσαλονίκης µε άµεσες 
επιπτώσεις στη λειτουργία και την ανταγωνιστικότητα των επιχειρήσεων της ΒΙΠΕΘ, 
περιοχής µε τη µεγαλύτερη βιοµηχανική συγκέντρωση στην ελληνική περιφέρεια.  
Ηδη, βιοµηχανίες µέλη του ΣΒΒΕ που πληροφορήθηκαν το θέµα διαµαρτύρονται 
έντονα καθώς ανέµεναν την άµεση παρέµβαση της πολιτείας µετά τις τεράστιες 
καθυστερήσεις του παρελθόντος και την επιδείνωση των προβληµάτων της 
περιοχής.  
Στην επιστολή, επισηµαίνεται ότι, η αναγκαιότητα υλοποίησης του έργου, εκτός από 
την εξυπηρέτηση των επιχειρήσεων και εργαζοµένων προκύπτει και από την ανάγκη 
µείωσης της επιβάρυνσης της κυκλοφορίας στους προβληµατικούς άξονες της 
δυτικής εισόδου της πόλης, την ουσιαστική αξιοποίηση του υφιστάµενου εθνικού 
οδικού δικτύου αλλά και τις προφανείς περιβαλλοντικές ωφέλειες που θα 
προκύψουν.  
Κλείνοντας την επιστολή της η ∆ιοίκηση του ΣΒΒΕ, ζήτησε την προσωπική 
παρέµβαση των Υπουργών, ώστε να δοθεί άµεση προτεραιότητα και να προωθηθεί 
κάθε ενέργεια που απαιτείται, ώστε να ενταχθεί το παραπάνω έργο στο Πρόγραµµα 
∆ηµοσίων Επενδύσεων. 

 


